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Acta de la Sessió ordinària del Plenari del Consell Municipal de Convivència, Defensa i 
Protecció dels Animals del 20/07/2021. Reunió telemàtica. 

 
 
Hora d’inici: 17:09h 
 
 
ASSISTENTS    ORGANISME/ENTITAT 
 
Sra. Laia Bonet   Presidenta del Consell i Tercera Tinenta d’Alcaldia 
Sra. Anna Estaran   Vicepresidenta del Consell i Presidenta FAADA 
Sr.   Xavier Patón    Gerent Tercera Tinença d’Alcaldia 
Sra. Carmen Maté           Directora del Servei Drets dels Animals 
Sra. Anna Ortonoves               Cap Departament de Gestió i Protecció Animals 
Sra. Laia Núñez            Assessora Tercera Tinença d’Alcaldia 
Sr.   Albert Aixalà   Tercera Tinença d’Alcaldia 2030 
Sra. Gisela Puig    Suport direcció de Serveis de Drets dels Animals 
Sr.   Jordi Daura   Grup Municipal Barcelona pel Canvi 
Sr.   Jordi Martí  Grup Municipal JxCat 
Sr.   Fernando Alcalde   Grup Municipal Ciutadans 
Sra. Irene Pardo   Grup Municipal PP 
Sr.   Jordi Coronas   Grup Municipal ERC 
Sra. Patrícia Garcia  Consellera Districte Ciutat Vella 
Sr.   Alberto Lacasta   Conseller Districte Gràcia 
Sra. Carolina López   Consellera Districte Sants-Montjuïc 
Sr.   Iván Marzá   Conseller Districte Sant Andreu 
Sr.   Marc Martínez   Conseller Districte Eixample 
Sr.   José Jorge Guerrero  GUB 
Sr.   Jordi Indiano   Parc Zoològic, Zoo de Barcelona 
Sra. Anna Mulà    Il·lustre Col·legi d’Advocats de Barcelona 
Sra. Lina Libero   Museu Ciències Naturals de Barcelona 
Sra. Núria Querol   Col·legi de Metges de Barcelona 
Sra. Helena Arce   Col·legi Oficial de Veterinaris de Barcelona 
Sra. Montserrat Ubach  Experta 
Sra. Estrella Ordóñez   BIMSA 
Sr.   Ignasi de Moner   BIMSA 
Sr.   Manel Cases   ADDA 
Sra. Cristina Ibáñez   Anima Naturalis 
Sra. Tere Rodríguez   APAEC 
Sra. Alexandra Cebamanos  Associació d’Amics i Voluntaris del CAACB 
Sra. Pepi Fuentes   Associació Animalista Rescat 
Sra. Carolina Delgado   Associació Barcelona Gat i Gos 
Sr.   Miguel Segura   Associació de Botiguers d’Animals de Companyia 
Sra. Rosa Sagués   Associació Udols 
Sra. Gemma Segura   Associació de Voluntaris Defensa Animal 
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Sra. Alexis Calvo   Corazón de Paloma 
Sra. Susanna López   Corazón de Paloma 
Sra. Laura Belchi   Degats 
Sra. Susagna Caseras   Degats 
Sra. Mercè Illa    Degats 
Sra. Marta Gumà   DEPANA 
Sra. Victoria Jaureguizar  El Jardinet dels Gats 
Sra. Lydia Chaparro   Ecologistes en Acció 
Sra. Àngela Coll   Espai Gos 
Sra. Gemma Claramunt  Espai Gos 
Sra. Carmen Méndez   FEDAN 
Sra. Isabel Buil    Fundació Affinity 
Sra. Yolanda V albuena  Fundació Altarriba 
Sra. Esther Pinyol   Gats de Gràcia 
Sra. Mª José Mata    INTERcids 
Sra. Olga Torras    Libera! 
Sra. Isabel Losada   Plataforma Gatera  
Sra. Yolanda van Amersfoort  Plataforma Gatera/Gats de Gracia 
Sra. Arantza Uranga   Progat 
Sra. Alejandra Catalano  Progat 
Sra. Rosi Perea   SOS Hurones 
 
   
  
EXCUSEN ASSISTÈNCIA 
 
Sra. Anna Serra   Secretària del Consell 
Sr. Rafael Alvarez   Bombers  
Sra. Gemma Mayol   ICAB  
Sra. Carla Cornella   FAADA 
Sra. Teresa Jiménez    Universitat de Barcelona 
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ORDRE DEL DIA 
 

1. Benvinguda a noves entitats i aclariments sobre el fitxer general d’entitats.  

2. Avenços de la Comissió Permanent.  

3. Informació de l’activitat de la representació del Consell de Convivència al Consell de 
Ciutat  

4. Grups de treball proposats per la Comissió Permanent.  

5. Exposició del projecte del nou CAACB.  

6. Torn obert de paraules.  
 
 
La Sra. Laia Bonet dóna la benvinguda i agraeix l’assistència a tothom. 

 

La darrera sessió del Plenari del Consell va ser el passat 30 de juny de 2021, amb un Consell 
extraordinari. No s’ha volgut alterar el calendari ordinari i s’ha mantingut la periodicitat de les 
sessions plenàries, una a l’estiu i una altre a l’hivern. 

 

La posada en marxa de la Comissió Permanent i de la Vicepresidència del Consell permet 
treballar plegats i avançar en el diàleg sobre les polítiques i accions de benestar animal a la 
ciutat.  

 

Agraeix als membres de la Comissió Permanent i a la Vicepresidenta, la Sra. Anna Maria 
Estaran, la feina feta fins ara i fa el recordatori que hi ha places vacants a la Comissió 
Permanent i qui tingui  interès a formar-ne part pot enviar un correu electrònic al Consell.  

 

Avui es presentarà a través de les entitats la feina feta per la Comissió Permanent i els grups de 
treball que s’estan plantejant per tal d’avançar en aspectes concrets i permetre també que les 
persones que hi estiguin interessades s’hi puguin apuntar. 

 

Agraeix la tasca feta per la Sra. Anna Mulà, representant del Consell al Consell de Ciutat, màxim 
òrgan de participació ciutadana de l’Ajuntament, a qui podran escoltar fent el balanç de la feina 
feta. 

 

Finalment, agraeix la presència del Sr. Ignasi de Moner, Director de Gestió de Projectes, i de la 
Sra. Estrella Ordóñez, Directora Adjunta de Gestió de Projectes de BIMSA, l’empresa municipal 
encarregada d’impulsar els projectes i obres de l’Ajuntament.  

Presentaran el projecte del nou CAACB, que ja s’està elaborant per part de BIMSA un cop es va 
aprovar el Pla especial Projectual per part de la Subcomissió d’Urbanisme de la Generalitat de 
Catalunya, el passat any 2020.   

 

Destaca l’avenç en la millora de la comunicació a les xarxes socials i la difusió de la tercera 
temporada de “Gats i gossos invisibles” que consisteix en un vídeo per setmana amb una 
durada de vuit setmanes. Va començar a principis de juliol i s’acabarà a mitjans de setembre. 
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Demana fer-ne la màxima difusió.  

 

Posteriorment, s’iniciarà la campanya “Millor Adopta” que aquest any degut a la incertesa de la 
pandèmia tindrà un format virtual i serà una campanya sostinguda en el temps, des del mes de 
setembre fins al Nadal. 

 

 

1. Benvinguda a noves entitats i aclariments sobre el fitxer general d’entitats.  

 

La Sra. Laia Bonet informa de la presència del Sr. Àlvaro Laforet portaveu de la Plataforma Turó 
Can i de la Sra. Tere Rodríguez d’APAEC, en qualitat d’oients, doncs encara no són membres del 
Consell.  
 

Les noves entitats es podran incorporar com a membres del Consell quan s’aclareixi quin és el 
procediment a seguir tenint en compte que el nou Reglament depèn del Reglament  de 
Participació Ciutadana que ha estat impugnat per via judicial. 

  

Informa de la petició d’APASAAC, entitat de voluntariat del CAACB, per formar part del Consell i 
igual que en cas anterior el procés ha quedat aturat per la impugnació del Reglament de 
Participació Ciutadana. 

 

Al proper Plenari, s’intentarà aprovar l’entrada com a Membres del Consell d’aquelles entitats 
que compleixin els requisits establerts. 

 

S’espera que ben aviat es pugui funcionar amb normalitat i aquestes entitats s’integrin al 
Consell. Recorda que es pot formar part dels grups de treball encara que no es sigui membre 
del Consell. 

 
El Sr. Albert Aixalà informa que el nou Reglament encara no està vigent i que per poder formar 
part del Consell és requisit que l’entitat estigui donada d’alta al Fitxer General d’Entitats dins de 
l’epígraf de “defensa dels drets dels animals”. Actualment, són trenta-vuit les entitats que estan 
donades d’alta al Fitxer General d’Entitats sota aquest epígraf.  

 

Es farà la revisió de quines són les entitats que no estan donades d’alta al Fitxer General 
d’Entitats, es contactarà directament amb elles i se’ls facilitarà l’enllaç per poder donar-se 
d’alta. 
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2. Avenços de la Comissió Permanent 

 

La Sra. Laia Bonet, informa que als darrers mesos s’ha posat en marxa la Comissió Permanent 
del Consell, amb sessions de freqüència mensual. S’han celebrat tres sessions, els dies 13 
d’abril, 12 de maig i el 30 de juny de 2021. 

 

La funció principal de la Comissió Permanent és la de tractar els temes urgents o d’especial 
rellevància, així com garantir el bon funcionament del Consell i acordar l’ordre del dia de les 
sessions plenàries. 

 

La Comissió Permanent està formada per: 

 la Presidència, Laia Bonet 

 la Vicepresidència del Consell, Anna Estaran (FAADA) 

 

i per les següents entitats:  

 Associació Animalista LIBERA!  

 DEPANA 

 INTERcids 

 Comissió de drets dels animals de l’ICAB 

 AVDA 

 FAADA 

 Plataforma Gatera 

 

Encara queden cinc vacants per cobrir i es convida a les entitats a formar-ne part enviant correu 
electrònic al mail del Consell. 

 

Des del mes d’abril s’ha avançat principalment en 2 temes:  

 

 Donar compliment a la petició que hi va haver en el darrer Consell extraordinari, per la 
compareixença de l’administració competent en experimentació amb animals que és 
la Generalitat de Catalunya i poder-li traslladar les inquietuds que aquest tema està 
generant.  

 

L’objectiu és que a la propera sessió ordinària del Consell que tindrà lloc a finals d’any 
2021 es pugui comptar amb la presència dels membres de la Generalitat de Catalunya 
que gestionen aquest tema. 

 

Agraeix l’ajuda del Grup Municipal ERC, que governa al departament responsable de 
l’experimentació amb animals de la Generalitat, en la informació de les persones que 
haurien de comparèixer al Consell. 

 

La Sra. Carmen Maté explica els detalls d’aquesta compareixença que es proposa enviar 
a les següents persones: 
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 Sra. Elisenda Guillaumes, Directora General d’Agricultura Ramaderia i Pesca de la 
Generalitat de Catalunya. 

 Sr. Jordi Camí, Director General del Parc de Recerca Biomèdica de Barcelona. 
 Sr. Lluís Montoliu, President del Comitè d’Ètica del Consell Superior 

d’Investigació Científica. 
Els dos últims membres van ser proposats per la Comissió Permanent. 
 

A la propera Comissió Permanent es treballarà des de la Presidència i la 
Vicepresidència en un model de carta per fer la petició i en la concreció dels temes 
que es desitja que siguin exposats per una data i hora concretes, prevista al proper 
Consell Plenari del mes de desembre. 

 
 La formació de Grups de Treball del Consell, que es tractarà al cinquè punt de l’ordre 

del dia. 

 

 

3. Informació de l’activitat de la representació del Consell de Convivència al Consell de 
Ciutat  

 

La Sra. Anna Mulà, explica la seva participació en dos espais, el Grup de Treball de desigualtats, 
vulnerabilitats, emergència alimentària i el Grup de Treball de la Barcelona post pandèmia. 
 
En relació al primer grup, s’han dut a terme diverses reunions virtuals amb la participació de 
diversos Comissionats, com el d’Economia Social, Desenvolupament Local i Política Alimentària, 
amb el Sr. Àlvaro Porro i la Comissionada d’Acció Social, la Sra. Sònia Fuertes. 
 
Es va fer una esmena a l’esborrany del dictamen sobre la recomanació del Consell de Ciutat a 
l’Ajuntament de Barcelona de la necessitat d’impulsar i desenvolupar polítiques públiques que 
conjuguin la protecció de la natura, la preservació de la biodiversitat i la defensa dels animals 
juntament amb els valors propis de l’emergència alimentària. 
 
Va fer l’aportació per incloure un paràgraf sobre l’emergència alimentària en el sentit que es 
veurà agreujada per l’emergència climàtica i la necessitat de prendre mesures per impulsar una 
dieta de salut planetària, amb la incorporació d’aliments frescos, d’origen vegetal, ecològics i de 
proximitat que generin menys residus i emissions i que a l’hora, siguin més saludables.  
 
El dictamen i les seves aportacions van ser aprovats a la sessió plenària del Consell de Ciutat 
celebrada el 8 juliol de 2021. 
 
En relació amb el Grup de Treball de la Barcelona post pandèmia cal promoure polítiques 
municipals amb l’objectiu de millorar la convivència entre les persones i els animals amb 
accions concretes com la reforma de l’Ordenança, programes de sensibilització i educació, 
disposar d’un nou equipament de centre d’atenció d’animals, de centres d’acollida de gats 
ferals, així com garantir la protecció de les aus urbanes. 
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Cal esperar que aquestes propostes que han estat aprovades siguin considerades i elevades al 
Govern perquè les posi en pràctica. 
 
El Sr. Manel Cases com antic representant del Consell al Consell de Ciutat li desitja a la Sra. 
Anna Mulà molts ànims per seguir participant dins l’activitat del Consell de Ciutat. 
Aclareix que durant el temps que ell va ser el representant del Consell al Consell de Ciutat li 
enviava al Secretari del Consell un escrit telegràfic de cada convocatòria, donat que no tenia la 
possibilitat de fer-ho amb les tecnologies actuals.  
 
 

4. Grups de Treball proposats per la Comissió Permanent. 
 
La Sra. Anna Estaran informa que la Sra. Carla Cornella ha excusat la seva assistència i que el 
Grup de Treball de modificació de l’Ordenança i millores normatives, el presentarà la Sra. Mª 
José Mata, d’ INTERcids. 
 
La Sra. Carmen Maté explica quins són els Grups de Treball proposats per la Comissió 
Permanent i les persones que els coordinen. 
 
Es va enviar un model de fitxa a cada Grup de Treball amb l’objectiu d’organitzar i harmonitzar 
la informació.  
 
Cal indicar el nom de la persona que coordina cada Grup de Treball i afegir la seva adreça de 
correu electrònic. 
 
Quan es disposi de totes les fitxes, s’enviaran a tots els membres i entitats del Consell i les 
persones que estiguin interessades a participar a algun dels grups hauran d’enviar un correu 
electrònic a l’adreça de la persona que els coordina i que s’indicarà a la fitxa corresponent. 
 
Grup de Treball per la celebració del 25è. Aniversari del Consell 
 

Per participar-hi cal enviar un correu electrònic al Consell: consellanimals@bcn.cat. 

Està constituït i s’hi està treballant tot i que de moment no hi participa cap entitat. 

És l’únic Grup de Treball que no té fitxa doncs té una fita molt concreta. 
 
Grup de Treball de modificació de l’Ordenança i millores normatives 
 

Coordina la Sra. Carla Cornella. 

Fa l’exposició la Sra. Mª José Mata. 

En formen part AVDA, ICAB, FAADA, DEPANA i INTERcids. 

 

mailto:consellanimals@bcn.cat
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Es fa la presentació del grup amb dos objectius fonamentals: modificar l’Ordenança de 
Protecció, Tinença i Benestar dels Animals per incorporar els canvis derivats de la normativa de 
rang superior i per incorporar les noves necessitats de regulació que han sorgit posteriorment a 
la seva aprovació l’any 2014 i oferir la participació activa dels membres experts del Consell per 
la revisió dels projectes normatius d’àmbits territorials diferents. 
 
Grup de Treball de la protecció dels gats 
 

Coordina i fa la presentació la Sra. Isabel Losada. 

En formen part LIBERA, FAADA, PLATAFORMA GATERA. 

 

Es fa la presentació del grup amb un primer objectiu, establir la diferenciació entre els gats 
domèstics amb propietari i els gats comunitaris, ferals i que viuen al carrer i la necessitat de 
diferenciar les accions a fer en cada cas. 

 

També s’estableix la necessitat de definició de diversos protocols d’actuació (serveis socials, 
obres, gestió colònies, etc...), la definició d’un circuit d’acollides temporals, l’ampliació del marc 
CER, l’atenció veterinària i les vacunacions, el rescat d’animals a la via pública, el mapatge 
accessible i identificable de les colònies, etc... 

 

Cal realitzar estudis socioeconòmics que permetin definir quines són les mancances i establir les 
prioritats.  

 
Grup de Treball d’aus a la ciutat 
 

Fa la seva presentació la Sra. Marta Gumà. 

La persona que coordinarà el grup es definirà un cop s’incorporin les noves entitats. 

En formen part PLATAFORMA GATERA, LIBERA, DEPANA. 

És un grup de treball que es reactiva. 

 

Les aus no es poden determinar com “urbanes”. A la ciutat hi ha una gran varietat d’aus que hi 
viuen (coloms, tudons, tórtores, cotorres, gavians, aus autòctones, migratòries, etc...) 

 

Els objectius són establir estratègies per la convivència mútua, la protecció de la biodiversitat, el 
control ètic de la població i accions de conscienciació, els colomars urbans, la protecció dels nius 
durant la posta, la instal·lació de punts d’aigua, la re definició del concepte “plaga”, els edificis 
friendly birds, la recerca alternatives a la pirotècnia actual, l’impuls de programes educatius 
d’educació ambiental, la revisió dels protocols de les actuacions d’arbrat en la retirada dels nius 
i conèixer les possibles incidències en les infraestructures i el cablejat. 
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Cal fer l’estudi i recerca d’alternatives per protegir les aus i fer-ho compatible amb una bona 
convivència. 
 
Grup de Treball de convivència amb gossos a l’espai públic 
 

Coordina i presenta la Sra. Àngela Coll. 
En formen part ASSOCIACIÓ DE VOLUNTARIS PELS DRETS DELS ANIMALS DE BARCELONA, ESPAI 
GOS, PLATAFORMA GATERA I UDOLS. 

Fa l’aclariment que el Grup de Treball s’anomena “Benestar i convivència de gossos en espais 
públics”. 

 

Cal definir les necessitats del gos a l’espai públic seguint els estàndards internacionals, crear 
ZUCS i espais per cobrir les seves necessitats, educar a la ciutadania sobre el seu benestar i 
necessitats, generar un canvi de mentalitat amb voluntat política que permeti un canvi de visió 
del que és el gos, millorar els espais i els recursos econòmics, fer compatible l’ús dels espais 
amb el manteniment de la biodiversitat i tenir un personal qualificat segons els estàndards 
internacionals.  

 

Són una plataforma de responsables de gossos que tenen el dret, el deure i l’obligació que els 
gossos estiguin al nivell més alt dels estàndards de benestar animals i per això treballen. 
Es necessita l’ajuda d’altres entitats per ajudar a trobar solucions que permetin mantenir la 
convivència i fer compatible l’ús de l’espai públic amb la resta de la biodiversitat de Barcelona, 
així com trobar alternatives a l’expulsió del gos de l’espai públic, doncs el gos també és espècie i 
biodiversitat. 
 
El Sr. Albert Aixalà explica que quan es rebin totes les fitxes s’enviaran a les entitats del Consell, 
amb el detall dels seus objectius i reptes i la indicació del correu electrònic de la persona 
encarregada de la seva coordinació perquè les entitats que vulguin formar part d’algun grup en 
concret, s’hi puguin adreçar. 
 
Els Grups de Treball són autogestionats i no passen per la Direcció del Servei. 
Per formar-hi part no és imprescindible ser del Consell i qui hi estigui interessat ha d’informar 
d’aquest fet a la persona coordinadora de cada grup. 
 
La Sra. Anna Estaran, incideix en el fet que no cal formar part del Consell per poder formar part 
d’un grup de treball ni necessàriament haver de tenir la seu social a Barcelona. 
Es va avançant en la formació dels grups de treball. 
 
El Sr. Manel Cases, explica que el problema de la col·lisió de les aus fa temps que existeix i que 
es podria solucionar amb la seva regulació a les ordenances municipals. 
Es podrien encabir estructures dins dels parcs urbans que facilitessin la nidificació de les aus i a 
l’hora permetessin generar més coneixement sobre el tema 
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En relació amb l’electrocució de les aus i les torres d’alta tensió caldria estudiar solucions sobre 
l’aïllament d’aquests cables i evitar la mortalitat per aquesta causa.  
 
La Sra. Montserrat Ubach, en relació al Grup de Treball del 25è. aniversari, explica que a l’acte 
de presentació del Consell que es va fer al Saló de Cent es van passar uns vídeos on persones 
importants de Barcelona donaven la benvinguda als membres del Consell i s’explicava quina era 
la situació en aquell moment.  
Proposa fer una adaptació d’aquests vídeos a la tecnologia actual per poder-los tornar a 
visualitzar. 
 
La Sra. Laia Bonet, demana la màxima col·laboració i aportacions per la celebració que es farà a 
finals d’aquest any al Saló de Cent. Espera que la situació permeti poder-ho celebrar com cal. 
 
La Sra. Anna Ortonoves, agraeix l’aportació de la Sra. Montse Ubach i li demana que s’apunti a 
formar part d’aquest grup juntament amb el Francesc Robredo, que ja hi forma part.  
 
 

5. Exposició del projecte del nou CAACB 
 
La Sra. Laia Bonet, explica que amb l’exposició es dóna resposta  a la demanda d’informació i 
transparència sobre el projecte del nou CAACB. 
La situació d’emergència i l’impacte pressupostari de la pandèmia no han ajudat i ha afectat al 
calendari previst de licitació. S’ha garantit que el projecte estigui dins el Pla d’Actuació 
Municipal i que es liciti abans d’acabar el mandat. 
El projecte executiu està fet i pendent d’aprovació, amb la seva exposició pública i la possibilitat 
de formular al·legacions. 
Es tracta d’una inversió molt important que requereix d’un temps d’execució però mentrestant, 
es garanteixen les millores necessàries perquè l’actual CAACB segueixi funcionant amb 
normalitat. 
 
El Sr. Ignasi de Moner, presenta l’equip del projecte format per la Sra. Estrella Ordóñez i ell 
mateix. Segueixen les indicacions de l’equip que el va liderar i el projecte suposa la  continuïtat 
d’un avantprojecte que va culminar en un Pla especial del Projecte, com a document urbanístic 
que legitima aquesta actuació. 
El projecte té dues singularitats a destacar. La primera és que està dins un parc natural i la 
segona és que està dins del terme municipal de Montcada i Reixac. 
Resta pendent de trobar la solució al tractament de les aigües residuals tot i que hi ha vàries 
solucions damunt la taula i s’està estudiant quina és la millor. 
 
La Sra. Estrella Ordóñez, explica els detalls del projecte. 
L’equip d’arquitectes que el va desenvolupar és l’equip de Julio Laviña i Pilar Lavilla. 
El nou CAACB estarà dintre del Parc Natural de Collserola i la carretera d’accés serà la que va al 
Cementiri de Collserola. 
El nou centre tindrà un punt d’accés pels vianants i un punt d’accés pels vehicles. 
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El recinte s’ubicarà entre dues rieres i cal distingir el recinte tancat del recinte edificat. La 
diferència serà un espai natural dins del recinte, que no estarà edificat i que es podrà destinar a 
zona de passeig dels gossos. 
El projecte és significatiu perquè intenta integrar-se dins de l’entorn, adaptant-se a la 
geometria del terreny i a la topografia existent. 
 
S’introduiran cobertes verdes i nova vegetació per millorar la biodiversitat de les espècies. 
Hi haurà diferents nivells segons els nivells del terreny, carretera, zona d’acollida, voluntaris,  
veterinaris i la zona de recepció dels animals amb tots el caus fins arribar a la zona de recollida 
de les aigües residuals. 
 
El projecte integra la geometria del terreny i la vegetació, amb talussos al costat de les 
edificacions per generar més biodiversitat, cobertes verdes i plaques fotovoltaiques. 
S’ha intentat integrar els materials en el paisatge, tant pels colors com pels materials (tanca de 
corten, murs de gabions, façana de lames de fusta, rocalla i paviments fets en verd). 
 
Es distingiran diferents zones, segons el nivell on es situen. El punt d’accés estarà a la cota més 
alta i tindrà un passadís central des del que es veurà tot l’edifici. Desprès hi haurà la zona on es 
situarà l’àrea docent, l’administració i atenció al públic i, a la cota inferior, l’àrea veterinària, 
clínica i d’hospitalització. A la part de baix estarà la zona de magatzems i instal·lacions i també 
les gateres, que es situaran al final de tot per garantir l’aïllament del soroll i de la visió dels 
gossos. 

 
Els caus dels gossos estaran alineats l’un al costat de l’altre i connectats per un passadís lineal 
interromput pels patis d’esbarjo i pels patis de treball. 

Els caus estaran orientats al sud per garantir que siguin molt solejats.  

 

El Sr. Albert Aixalà, trasllada les preguntes que es fan pel xat: 

 

- En relació a l’alçada de les làmines de corten. 

- Sobre la vegetació,  perquè no sigui tòxica. 

- Sobre si els caus són les gàbies. 

- Sobre si es contempla algun espai per les fures. 

 

La Sra. Anna Ortonoves, agraeix les aportacions i respon que es tindrà molta cura amb l’alçada 
de les làmines de corten i amb la vegetació de la zona dels passejos.  

 

Els caus són els boxes dels gossos i a la zona interior hi haurà un espai per les fures per tal de 
garantir que la seva estada estigui ben protegida. 
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La Sra. Gemma Segura, pregunta de que depèn l’aprovació del projecte i quan està previst que 
es faci.  

 

Sol·licita disposar dels plànols del projecte per poder-lo analitzar millor i pregunta si és un nou 
projecte respecte el que es va aportar fa tres anys i si s’han tingut en compte les aportacions 
fetes pel Grup de Treball del nou CAACB.  

 

El Sr. Manel Cases, porta catorze anys treballant pels animals i pensa que Barcelona té 
l’obligació de ser model i exemple i aquest projecte no hi aporta res de nou.   

Com animalistes caldria educar perquè s’estimessin i no s’abandonessin els animals. 

L’edifici hauria de ser important per l’espai per la gent, per l’educació, per la formació i per 
iniciar i intercanviar accions amb d’altres ciutats i províncies. 

 

La Sra. Montse Ubach, explica que és un tema que li posa de molt mal humor perquè ja porta 
vint-i-cinc anys al Consell i el projecte encara no s’ha fet. És decebedor i està d’acord amb el 
que ha comentat el Sr. Manel Cases. 

Li agradaria ser allà quan es posi la primera pedra. 

Pregunta si és el mateix plànol que es va presentar uns anys enrere o si és un altre i quan estarà 
en marxa i es posarà la primera pedra. 

 

La Sra. Alejandra Cebamanos, comenta que s’han traslladat quatre anys enrere i pregunta 
quants metres té el passeig interior, si hi ha alguna modificació respecte el projecte inicial, si 
s’ha revalorat l’acció del voluntariat per poder garantir la seva continuïtat en cas de pandèmia, 
si es contempla la instal·lació de baranes per evitar accidents i si podrien rebre la documentació 
sobre el projecte per poder-lo valorar. També demana recordar el nom de l’equip d’arquitectes 
encarregat del projecte i saber quan es posarà la primera pedra. 

 

El Sr. Jordi Martí Galbis, demana saber quin serà el model de gestió que el govern municipal 
actual té previst per tirar endavant el centre  perquè estigui el més ben gestionat i tingui els 
millors resultats possibles, no només per tenir cura i promoure l’adopció sinó també per 
aconseguir reduir el nombre d’animals que hi entrin. 

 

La Sra. Anna Ortonoves, explica que el tema del transport públic és prioritari i que aquest tema 
es treballarà molt especialment des de la Gerència amb els responsables de Mobilitat. 

 

En relació a la pregunta sobre la calefacció als boxes dels gossos, el projecte contempla la 
calefacció per terra radiant. 

 

En relació al nou CAACB, totes les aportacions fetes per l’anterior grup de treball es van 
traslladar a l’equip redactor del projecte, tant en l’avantprojecte fet per Barcelona Regional 
com en el pas cap el projecte executiu. 

Es van rebre moltes aportacions interessants que s’han incorporat a aquest projecte. 
S’enumeren algunes de les més significatives: 
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- La zona de gateres estarà separada de la gossera en tots els aspectes, els espais físics, 
l’atenció clínica, l’atenció d’adopcions, la zona d’hospitalització, els quiròfans, la zona de 
vacunacions, etc... 

- Hi haurà gateres més petites que les d’estada de gats en adopció per acollir gats sèniors 
o que tinguin alguna malaltia. 

- Hi haurà un espai polivalent, anomenat espai de docència, que estarà pensat per 
realitzar activitats culturals per apropar les polítiques de benestar a la ciutadania. 

- Hi haurà un número molt important de patis. Al final de cada línia de boxes hi haurà uns 
patis molt grans per tota la gestió del treball de socialització, atenció de les visites per 
les adopcions, etc... 

- Terra radial a boxes. 

- Condicionat de clima als espais per gats. 

- Vestuaris pel voluntariat amb vestuaris i sala de reunions. En cas de pandèmia es 
procurarà per tots els mitjans que el voluntariat es pugui seguir fent. 

- És molt important el fet que hi haurà un espai perimetral a tot el que és l’interior del 
recinte 

pel passeig dels gossos sense necessitat d’haver de sortir del centre. 

 

El projecte s’ha presentat a nivell informatiu i encara no està en període d’informació pública. 
Quan ho estigui, estarà a l’abast de tothom i es podrà conèixer tot el seu detall, materials, 
sistemes de neteja, etc...  S’ha procurat que el material sigui funcional i adient al benestar dels 
animals. 

 

El Sr. Xavier Patón, respon a diferents de les qüestions plantejades. 

 

Sobre el tema de la depuradora d’aigües, encara no està resolt i es voldria que, un cop 
depurades anessin a una canalització principal de Montcada però estan pendents que 
Montcada acabi de facilitar aquesta solució.  

Aquest fet no posa en risc la tramitació del projecte però pot suposar algun canvi i quan estigui 
definit es podrà fer arribar la documentació. 

 

En relació a la licitació, estarà tancada abans que s’acabi el mandat i tenint en compte que l’any 
2023 serà any d’eleccions, espera que sigui possible posar la primera pedra cap el segon 
semestre del 2023. 

 

Posa en valor el projecte,  sap que ve de lluny i que ha estat un tema molt tractat pels diferents 
responsables polítics. Representa una inversió de dinou milions d’euros que s’ha inclòs en el Pla 
d’Inversions municipal per tal de permetre la seva execució. Es tracta d’una inversió molt 
important per Barcelona i per la voluntat de tenir cura dels animals. 

 

El model ha tingut en compte moltes de les aportacions que es van fer i estarà situat en un 
àmbit, a tocar del cementiri de Collserola, que és important pels seus recursos i per les seves 
possibilitats. 
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El projecte assegura el benestar dels animals que hi siguin però la realitat és la que és i espera 
que les tendències dels últims mesos sobre la menor entrada de gossos es mantinguin i 
s’impulsin. Caldrà estar preparats per si no fos així.  El CAACB ha de ser el millor possible per 
poder donar resposta a les diferents situacions possibles, com els abandonaments, casos en 
que no es poden fer càrrec per malaltia, etc... 

 

Es treballaran i reforçaran polítiques actives perquè els animals puguin gaudir i estar en família 
al més aviat possible. 

 

Les campanyes en les xarxes socials estan funcionant molt bé i seran reforçades. 

També esmenta la possibilitat de disposar d’aquest espai per poder-lo oferir a la ciutadania de 
Barcelona per altres serveis i necessitats sobrevingudes. 

 

El model de gestió està marcat pel que té el CAACB actual. Un model de gestió directa, basat en 
l’acompanyament dels experts que garanteixen el millor servei als animals.  

També hi haurà el voluntariat que fa una tasca molt important i valorada.  

Caldrà adaptar el model a unes noves necessitats i circumstàncies. 

Es destacarà la part educativa i els espais de trobada per millorar el coneixement dels animals. 

 

Sobre el tema del transport, s’està treballant per millorar la  seva disposició. És un tema lent, on 
hi intervenen molts actors i costos. 

 

El Sr. Albert Aixalà, trasllada diferents preguntes que s’han fet pel xat: 

- Sobre l’equip veterinari que ha assessorat el projecte. 

- La capacitat pels gossos i gats que tindrà el centre. 

- Sobre la possible afectació a la finca ramadera propera. 

- Sobre si hi haurà alguna instal·lació pels animals exòtics. 

 

 

La Sra. Anna Ortonoves, explica que el CAACB és el centre d’acollida d’animals de companyia, 
que són, segons la llei, el gos, el gat i la fura.  

Es confirma que hi ha una part interior a la part més recollida de l’edifici pensada per les fures. 

 

L’equip veterinari del CAACB es va incorporar en el minut zero de l’avantprojecte per definir 
tots els requeriments des del punt de vista de totes les instal·lacions, interiors i exteriors. 

 

En relació a la capacitat, a la part interior, d’hospitalització, atenció i ingressos, fins a cent 
quaranta quatre gats i vint-i-dos gossos. 

La part del pre i post operatori, deu gossos i divuit gats. 

La part de boxes, un màxim de quatre-cents gossos dividits en funció de l’ocupació màxima en 
tretze boxes d’entrada, cent dinou boxes d’estada individual, vuitanta-tres  i fins a cent seixanta 
sis boxes dobles i la possibilitat de fer més espais de socialització. 
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S’han previst quatre boxes per casos de quarantena. 

Hi haurà quatre  gateres amb una dimensió de fins a quinze gats màxim i tres gateres de fins a 
trenta gats. 

 

És possible fer el passeig de gossos fora del recinte i també hi haurà la possibilitat de fer un 
passeig a l’aire lliure però dins de les instal·lacions. 

 

En relació a la possible afectació de la granja d’ovelles, es va fer un estudi d’impacte ambiental 
a nivell d’avantprojecte des de BR amb el Parc de Collserola i a nivell de projecte, està 
solucionat. 

 

La Sra. Carmen Maté, respon que es van fer registres per tenir un mostreig acurat i ampli del 
centre i del seu possible impacte sonor. 

Es van fer simulacions amb el vent més desfavorable i el soroll més fort que rebia la finca 
ramadera estava produït per les vies de l’autopista que hi ha més avall. 

 

El Sr. Ignasi de Moner, explica que l’equip redactor del projecte executiu desenvolupa 
l’avantprojecte que va fer BR. 

El projecte es va definir en el document de BR explicat al 2016/2017. 

L’equip de Julio Laviña i Pilar Lavilla han desenvolupat tècnicament el projecte executiu. 

 

La Sra. Laia Bonet, explica que encara no es pot lliurar el projecte perquè s’ha de resoldre el 
tema de la depuració de les aigües. Quan estigui acabat, es procedirà a la seva publicació. 

El projecte triga però ara hi ha un calendari i es licitarà abans de finalitzar aquest mandat. 

Es tracta d’una execució important i que prendrà temps. La inversió de dinou milions d’euros 
mereix una reflexió. 

S’està treballant per haver d’acollir el mínim possible, per la tinença responsable i per 
conscienciar sobre el que suposa conviure amb animals. En la política activa en termes de 
responsabilització i un projecte d’aquestes característiques, que no només sigui per acollir 
animals abandonats, sinó també per evitar l’abandonament 

Tant de bo la societat sigui cada vegada més responsable. 

 

La Sra. Alexandra Cebamanos, sol·licita poder disposar d’alguna informació del projecte encara 
que no estigui finalitzat, per poder estudiar-lo i poder fer aportacions sobre les mides, 
materials, etc... 

 

El Sr. Xavier Patón, demana una mica més de temps per poder-lo entregar amb les condicions 
necessàries i presentar-lo, seguint el procediment i en la forma i coneixement que s’ha de fer.  
Es preveu poder-lo entregar en breu i hi hauria temps per poder proposar algun canvi. 

 

La Sra. Carmen Fedan, explica que fa vint-i-cinc anys que es va inaugurar el Consell, amb molts 
canvis de legislatura i manifesta la seva incredulitat i decepció davant el fet que el projecte 
encara no s’hagi fet.  
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Al centre actual de Collserola els animals estan molt ben cuidats però és una vergonya, per 
l’espai i per la seva ubicació. Els ciutadans, els animals i la ciutat de Barcelona no s’ho mereixen. 

 

La Sra. Laia Bonet, explica que en dos anys de govern s’ha acabat el Pla Projectual, el Projecte 
Executiu i acabaran el mandat havent licitat i amb l’empresa adjudicatària. 

 S’ha fet enmig d’una pandèmia i amb esforços pressupostaris extraordinaris per import de 
dinou milions d’euros. 

Entén que fa molt de temps i que hi hagut molts governs parlant del tema però estan treballant 
per fer-ho possible i cal basar-se en els fets. 

 

 

6. Torn obert de paraules  

 

La Sra. Tere Rodríguez, li agradaria poder participar al Grup de Treball d’aus. 

 

Fa la proposta de la creació d’un Grup de Treball dels nous animals de companyia, que no són 
gossos, gats, fures ni aus urbanes i que és una problemàtica real. 

 

En relació amb l’acollida d’animals exòtics als centres d’animals de companyia no és possible 
per un tema legislatiu i per un tema d’etologia i tractament de les espècies exòtiques, que no 
són compatibles amb gos, gat ni fura. Fa aquesta aportació des de la seva experiència com a 
directora d’un centre d’aquestes característiques. 

 

Ofereix la seva ajuda pel que es necessiti i creu necessari i urgent la possibilitat de crear un nou 
grup de treball pels nous animals de companyia, conills, hàmsters, cobais, periquitos i d’altres 
animals perduts a la ciutat de Barcelona i la necessitat de fer projectes educacionals que 
abordin aquesta nova realitat existent. 

 

La Sra. Carmen Maté, explica que els grups de treball es proposen a la Comissió Permanent i 
han sortit a instàncies de la Comissió Permanent. 

És una bona aportació i permet matissar cóm es generen els grups de treball i la seva 
consideració per la Comissió Permanent. 

La participació als grups de treball està oberta a tots els membres i entitats.  

S’ha fet l’aprovació dels grups de treball i la seva presentació perquè les entitats i particulars 
que ho vulguin s’hi puguin apuntar. 

  

La Sra. Gemma Segura, fa la proposta de seguir amb el Grup de Treball del nou CAACB i tenir en 
compte les aportacions que es van fer. 

Sol·licita poder generar el Grup de Treball del nou CAACB i si es pot tenir en compte a la 
Comissió Permanent. 
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La Sra. Yolanda van Amersfoort, agreix les aportacions del Consell i s’alegra que hi hagi ganes 
de treballar. 

 

Exposa un tema que li preocupa i que cada cop és més freqüent. És el problema dels gats 
agressius que viuen en famílies que els truquen perquè no poden entrar a casa seva. 

Quan han anat a buscar el gat i l’han canviat d’entorn, la situació ha canviat. Al ser reubicats en 
una colònia han canviat completament el seu comportament i han trobat el seu espai. 

No entén les raons que han fet que aquests gats ataquin als seus cuidadors, nens, família o a 
d’altres gats donat que no són gats maltractats.  

És un tema present i senyal que alguna cosa no està funcionant. 

 

La Sra. Àngela Coll,  explica que al 2018 es va aprovar al Consell la creació del Grup de Treball 
per definir les ZUC. Es van fer cinc reunions i no es va aprovar la metodologia de treball. 

 

Al 2019 amb el canvi de mans del departament de Benestar Animal, se‘ls va comunicar que el 
tema es treballaria amb els Districtes i es va tornar a convocar el Grup de Treball. 

Les ZUC es treballen al Districte però hi ha actors de ciutat dels que també depèn aquesta 
decisió i aquest Consell, en pro del benestar dels gossos, no pot desvincular-se de les decisions 
que es prenguin. Fins el 04 de maig de 2021 no es va fer la primera reunió amb els Districtes. 

Exposen i denuncien les dificultats que s’estan trobant.  

Tenen propostes de Gràcia, Nou Barris, Sarrià, Sant Andreu, Ciutat Vella, Sant Montjuïc i 
l’Eixample però aquestes propostes són insuficients. 

La definició de les ZUC ha d’identificar possibles necessitats i/o reptes i buscar solucions i no 
consisteix només a posar un gomet vermell a la zona proposada. 

En aquest moment, encara no s’ha fet aquest treball i són esgotadores les excuses i la falta de 
respecte cap a la feina de la seva entitat per part de la majoria dels Districtes. 

Manca de respostes a requeriments d’enviar les propostes de l’Ajuntament, manca de 
respostes a la sol·licitud de reunions,  aplaçament repetit de les reunions fixades amb excuses, 
problemes d’agenda de darrer moment o negativa directament de tractar el tema.  

 

Ja saben que la gestió de la ciutat no és fàcil,  que hi ha molts temes a treballar i que es viu una 
època complicada.  Ells també tenen molts temes a tractar a les seves feines i llargues jornades 
de treball i de gestions complicades. Demanen respecte per la seva feina que es fa de manera 
voluntària i que implica haver de fer miracles amb les seves agendes per tal d’assistir a les 
reunions que, després són anul·lades amb excuses. 

 

Agraeix a la Sra. Carmen Maté el seu compromís per parlar amb els districtes que encara no han 
donat resposta o han negat la participació i espera que tingui més sort. 

 

De les tretze propostes fetes al PAM al febrer de 2020 en el marc del Consell, només tenen 
resposta a una degut a l’episodi d’enverinament a la via pública.  

 

No tenen resposta a la demanda que es va fer fa tres anys d’augmentar la desinfecció a les 
àrees d’esbarjo, ni del tema del carnet de tinença cívica responsable.  
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La puntuació del servei municipal ha estat insuficient i han passat els terminis raonables. 

La comunicació és deficient i cal solucionar amb urgència aquesta situació. 

Es transmetrà aquest tracte que se’ls aplica perquè vegin les dificultats que l’Ajuntament posa a 
les veïnes per tractar assumptes del seu interès amb els seus representants. 

 

Saben per mitjà de la premsa que es pretén implantar les ZUC abans que acabi el mandat, l’any 
2023. 

Dos anys de marge no sembla gaire després dels sis anys que porten esperant i volen saber, si 
s’acostaran més al 2023 o al 2022, o si a l’arribar de vacances d’estiu es trobaran amb alguna 
sorpresa. 

 

El Sr. Alexis Calvo, celebra la re fundació del Grup de Treball d’aus urbanes. 

 

Els coloms i els tudons són aus autòctones, no són una espècie estranya i les tórtores són una 
espècie en expansió. No s’han de considerar espècies invasores. 

 

Demana per què l’Ajuntament segueix contractant empreses com SOMA, S.L., quan el camí 
hauria de ser anar cap a una gestió ètica. 

A la plaça Nadal hi va haver un incident que va sortir als mitjans comunicació en el que un tros 
de niu de cotorres monjo va caure a la zona exterior de la plaça i es van destrossar tres nius 
enormes que hi  havia. 

Segons art. 23.6 de l’Ordenança Municipal, les organitzacions sense ànim de lucre tenen 
preferència en la gestió de la fauna urbana, ocells, i els agradaria que el Grup de Treball d’aus 
urbanes tingués més intervenció, com a mínim, en les actuacions que fan aquestes empreses. 

Hi ha diversos testimonis que van explicar el que va passar a la plaça Nadal i va ser desmentit 
per Arbrat i altres departaments d’aquest Ajuntament. 

És una situació molt greu i també ho és la situació de la Guineueta, en el sentit de treure els 
nius de coloms quan estan niant i no es sàpiga què es fa amb els pollets.  

Es demanaran dimissions i s’emprendran accions legals. 

 

La Sra. Marta Gumà, li sembla molt greu tot l’exposat pel Sr. Alexis Calvo i tant de bo que 
s’incorpori al Grup de Treball d’aus. 

 

Agraeix les aportacions sobre el tema CAACB i pregunta sobre el fet de construir el nou CAACB 
a un espai natural en la situació d’emergència climàtica. DEPANA va demanar poder fer-lo a 
l’antic espai del parc d’atraccions de Montjuic.   

Hi havia un espai a la ciutat, amb facilitat d’arribar-hi en transport públic i demana saber per 
què s’ha decidit fer-lo dins d’un parc natural. 

Pensa que és incongruent que en plena emergència climàtica es destrueixin 6 ha de bosc.  

 

En relació al Grup de Treball d’aus exòtiques, hi està d’acord a mitges. Es podria legitimar que 
fossin objecte de comerç. Hi va haver ple consens en la necessitat de re formular l’Ordenança 
Municipal en el comerç dels animals i la seva prohibició. 
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Entendria aquest grup de treball enfocat a saber què passa amb els animals exòtics que són 
recollits a la ciutat.  

És un tema que a DEPANA els preocupa des de fa anys. Saben que l’empresa Biodivers es fa 
càrrec de la seva recollida i voldrien poder fer una visita i saber cóm funcionen, així com saber 
què es fa i on van a parar aquests animals. 

No es pretén barrejar les espècies exòtiques al nou CAACB però s’està obviant una fauna de la 
que es permet la seva comercialització però que quan se l’abandona té un tractament 
diametralment oposat al que es fa en el cas del gat, gos i fura. 

Demana que l’Ajuntament abordi aquest tema.  

Entenen que al CAACB no hi espai, però s’haurien de buscar convenis amb les entitats que 
tenen cura d’aquests animals. 

Hi ha centres de rescat oficialment reconeguts i de prestigi internacional. 

Proposa poder establir convenis amb aquests centres. 

 

Insta a l’Ajuntament a explicar què passa amb els animals exòtics que recull Biodivers, quin és 
el protocol, què es fa amb els animals ferits i que es doni resposta a la pregunta feta sobre el 
per què de la ubicació del nou CAACB. 

 

La Sra. Olga Torras, pren la paraula i agraeix el seu torn. 

Hi ha ganes de treballar i l’interès compartit pel benestar dels animals.  

 

L’Ajuntament és un escull important, en la comunicació i en les seves decisions. No se’ls 
consulta res ni se’ls demana opinió. Tenen molts problemes per tirar endavant i la majoria d’ells 
ho fan a nivell personal, per fer una ciutat més agradable i amb la convivència de totes les 
espècies i les persones. 

 

S’avança molt poc i sempre es parla del mateix. Sembla que es vagi enrere i els agradaria que a 
la celebració del 25è aniversari hi haguessin èxits per celebrar i anar tots a l’una.  No sap si hi 
haurà entitats que voldran participar degut a la feina ingent per tirar endavant altres coses. 

 

Hi ha molts temes històricament pendents, protocols d’emergències, coordinació municipal en 
casos de gats ferals quan hi ha obres, actuacions en arbrat i les podes, coloms, tracte a les 
persones que tenen gos, etc... 

 

Pregunta també si en plena emergència climàtica cal tocar un espai natural. 

 

El Sr. Xavier Patón, respon en relació a l’incident de les cotorres a la plaça Nadal, que disposen 
dels informes de Parcs i Jardins i que els hi han fet arribar en vàries ocasions. Segons aquests 
informes, el niu va caure de manera prèvia a l’actuació.  

Si posen una denúncia i ho poden contraposar amb una altra informació, faran tots els estudis 
que calguin. 

 

Sobre les ZUC, és un projecte complex i  hi ha la voluntat de posar-les en marxa pel bé de la 
ciutadania.  
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Sobre el nou CAACB, pensen que és la millor ubicació. Han complert tots els tràmits i tenen el  
vist i plau de la Generalitat.  

 

La Sra. Carmen Maté, en relació a la petició feta per saber el protocol de recollida i cura dels 
animals recollits per l’empresa Biodivers, es farà la recopilació de la informació necessària i es 
plantejarà a la Comissió Permanent amb absoluta transparència. 

 

S’ha tramitat la denúncia com correspon, a Medi Ambient de la Generalitat, competents per 
estudiar els fet. Tenen els informes i l’exposició dels fets però de moment no hi ha cap 
resolució. Tota la informació que les entitats puguin aportar serà necessària i d’interès i es farà 
arribar a la Generalitat per l’estudi del cas. 

 

En relació a l’ubicació del nou CAACB, compta amb tots els informes favorables d’impacte 
ambiental i van ser emesos per la Generalitat. Per aquest motiu, el Pla especial Projectual està 
aprovat.  Si fos una incongruència, la Generalitat no hagués donat el vist i plau. 

Ara toca que la licitació es faci al 2023 perquè puguin començar les obres i abans 2025 tenir el 
nou CAACB. 

 

La Sra. Laia Bonet, agreix la presència de totes les persones que hi han assistit.  

La diferència d’opinions fa ric el Consell, les seves decisions i el desig de fer política per millorar 
el  benestar animal de Barcelona,  objectiu que sí que és compartit per tots els seus membres. 

 

El Consell extraordinari celebrat fa tres setmanes més la sessió plenària d’avui són mostra del 
treball conjunt i de la voluntat d’escoltar-se uns i altres.  

Seguiran treballant amb aquesta voluntat i agraeix de nou la presència dels assistents. 

 

Hora de finalització: 20:00h 

 

 

 

 

 

  

 

 
 
 
 
 


